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COMPROMÍS  

PER NOVELDA 

 

 

PREGUNTES QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS PER NOVELDA AL PLENARI ORDINARI 

D’ABRIL DE 2016 

 

1.- Sr Alcalde, des que el regidor d’urbanisme va afirmar en este plenari que esperava 

començar a prendre decisions a principi d’any sobre el Pla general ja han passat quatre mesos. 

Han pres ja cap decisió concreta sobre el Pla General?  

2.- Sr. Alcalde, sembla una evidència la necessitat d’obrir el Casal de la Joventut els caps de 

setmana, sobretot dissabte de vesprada. El mateix Consell de la Joventut, ens consta que li ho 

ha sol·licitat. Quin horari té en l’actualitat el Casal durant els caps de setmana? Pensen 

modificar-lo?  

3.- En quina situació es troba el procés de licitació de l’ecoalberg de la Mola? 

4.- Tenim entés que ja s’ha adjudicat a l’empresa LIMASA la nova contrata de neteja de 

dependències i centres escolars. Al respecte de la nova contrata preguntem: 

 a) Quina reducció econòmica suposa respecte a la contrata anterior tant en xifres 

absolutes com en percentatge? 

 b) A quants llocs de treball afectarà esta reducció del preu de la contrata? Quants 

seran eliminats i a quants se’ls aplicarà una reducció de jornada? 

5.- Sr. Alcalde, portem ja molts mesos de mandat i continua convocant plenaris extraordinaris, 

comissions informatives i reunions de tota mena en horari de treball, sobretot pel matí. Els 

únics beneficiats d’estes convocatòries són vostés que tenen dedicació i cobren un jornal de 

l’Ajuntament. A la resta de regidors ens ve costera amunt poder assistir en eixos horaris ja que 

coincideixen amb la nostra jornada laboral, i ja sap vosté que el mercat laboral malauradament 

no està com per a demanar molts permisos. Està actuant Sr. Alcalde pràcticament igual que 

l’anterior alcaldessa a la que tant criticaven els regidors socialistes per convocar totes les 

reunions en horari de matí. Estem perdent tota esperança de que rectifique, Sr. Alcalde. Sr. 

Esteve, en tocar-li a vosté l’alcaldia l’any serà més generós amb els regidors de l’oposició i més 

democràtic, i convocarà les reunions en horaris que no dificulten l’acció política dels grups de 

l’oposició? 
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6.- Des que van eliminar el servei d’autobús urbà, quines mesures s’han pres per part de 

l’equip de govern per tal de minimitzar els efectes negatius que ha produït sobre la població de 

Novelda?   

7.- Fa dos mesos ens van dir que els tècnics municipals estaven revisant el Pla acústic 

municipal.  Han estudiat ja els tècnics municipals la validesa o no de tot o de part del Pla 

Acústic? Si és així, ens podrien explicar a quines conclusions han arribat? 

8.- Quant als premis de narrativa en valencià per a escolars “Pasqual Garcia”, ens va 

sorprendre la negativa de la regidora de Cultura i Normalització de no reprendre els premis 

amb la baladí excusa que en la darrera edició va tardar anys en pagar-se als premiats. Hi ha 

altres certàmens i premis que han continuat convocant-se tot buscant la col·laboració 

econòmica d’empreses o associacions. Per què no pot fer-se el mateix amb este premi de 

narrativa, l’únic que hi havia en la nostra llengua? Es compromet la regidora de Cultura i 

normalització si més no a intentar convocar-lo el curs vinent? 

9.-  De tots és conegut que els registres d'entrada i d'eixida estan formats per documents de 

caràcter públic, per accedir als quals estem tenint veritables problemes de temps. El protocol 

es fa etern. Demanar-lo per escrit, esperar contestació d’alcaldia, tornar a demanar l’accés als 

documents que ens interesse conéixer i esperar altra vegada a què l’alcaldia done el vistiplau.  

Quin problema hi ha que els regidors tinguen accés directe sense necessitat de demanar-ho 

per escrit? En base a eixa transparència que vosté tant ha pregonat i que tan prompte ha 

oblidat, per què no concedeix a totes i tots els regidors de l’ajuntament que tinguen accés al 

registre, amb presència del funcionari encarregat de la seua custòdia, sense necessitat d’haver 

de demanar-ho per escrit?  

10.- Han passat ja nou mesos des que començà el mandat i encara continuem rebent totes les 

convocatòries i actes només en castellà, i la major part dels impresos que ha d’emplenar la 

ciutadania per a dirigir-se a l’administració municipal estan exclusivament en castellà. 

Considerem que ni que fóra per complir allò que diu la legislació, ja haurien d’haver 

normalitzat este àmbit administratiu. Sabem que hi ha funcionaris que encara no tenen la 

capacitació per fer-ho, però n’hi ha d’altres que sí i existeix  un funcionari en plantilla per a les 

tasques de traducció. Consideren que amb la reducció de jornada que pateix des de fa uns 

anys pot realitzar totes les tasques pròpies del seu lloc de treball? Si no és així, per què no es 

plantegen ampliar-li el temps de treball a jornada completa?  

11.- El 22 de maig està prevista una cursa d'obstacles en Novelda. Sr. Alcalde, disposen ja de la 

informació concreta o almenys una previsió del cost que suposarà per a l'Ajuntament aquest 

esdeveniment previst per al pròxim mes? En concret, ens pot indicar del cost del cànon per a 

l'empresa organitzadora, lloguer de terrenys o altres despeses d'organització que córreguen a 

càrrec de l'Ajuntament? Amb càrrec a quines partides pressupostàries es pagaran estes 

despeses? 

12.- El passat 11 de març va passar per Novelda una etapa del Rally Regió de Múrcia de cotxes 

antics i clàssics. Ens pot indicar el cost que va suposar a l'Ajuntament aquesta activitat? Va 

complir les expectatives de repercussió mediàtica i assistència? 
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13.- Hem vist en els mitjans de comunicació que la Diputació d'Alacant ha iniciat les obres per 

a finalitzar el camí de vianants al Castell de la Mola. Inclou també esta actuació resoldre el 

problema dels despreniments en les escales, en el tram final del camí vell, junt a l'esplanada 

del Santuari? Disposen ja d'una data prevista d'apertura per al tram esmentat? 

14.- Queda poc per a obrir el termini de matriculació de l'Escola Infantil Municipal Ramona 

Simon i els Conservatoris. En les meses de treball sobre les taxes i preus públics es van acordar 

propostes de preus entre la comunitat educativa i tots els grups polítics allí presents. 

S'aprovaran definitivament eixes propostes i per tant es modificaran les taxes actuals abans de 

l'obertura del termini de matrícula, per a garantir la seguretat jurídica dels pares i mares? 

15.- Hem observat que en els últims mesos han actualitzat alguns dels models d'instàncies que 

hi ha penjats a la web de l'Ajuntament. Després de les insistents queixes per part del nostre i 

altres grups municipals i d'acord amb la legislació vigent, no han considerat fer els nous models 

d'instàncies bilingües en valencià i castellà o almenys posar les dues versions a disposició de la 

ciutadania? 

16.- Sr. Alcalde, l'encreuament de la carretera d'Asp amb el carrer San Marcial (a l'altura del 

supermercat maxiDia) llueix un senyal que indica "Atención. Cruce muy peligroso". 

Efectivament, des que va deixar d'estar regulat per semàfors, durant l'últim mandat, este 

encreuament presenta una major perillositat per als conductors en una de les principals 

entrades al municipi. Han estudiat algun canvi en la regulació del trànsit que puga millorar esta 

entrada a Novelda? 

17.- Sra. Regidora de Benestar Social, just després de la reunió de trebal sobre l'ordenança de 

targetes d'aparcament per a persones amb diversitat funcional, a la qual no vam poder assistir 

per coincidir amb el nostre horari laboral, li vam demanar que ens agradaria estar-ne 

informats, atesa la importància del tema. Vosté ens va contestar que "s'estan tractant alguns 

punts". Ens pot explicar amb un poc més de detall en quins punts s'està treballant? 

18.- Arran de l’aparició en algun mitjà de comunicació de la notícia de denúncia de la Guàrdia 

Civil per la falta de col·laboració de la Policia Local en alguna situació de violència de gènere, el 

Sr. Esteve, en la seua condició de  regidor de seguretat envia una nota de premsa per a 

comunicar que les relacions i la col·laboració entre la Guàrdia Civil i la Policia Local són 

excel·lents i no presenten cap problema. Valoració global que nosaltres compartim. Ens resulta 

preocupant però que el sr. Esteve no desmenteix en cap moment les afirmacions dels mitjans 

de comunicació. Oblit o resposta calculada que varien substancialment el sentit de les seues 

declaracions. Sr. Esteve, està vosté en condicions de negar la veracitat de la informació sobre 

l’existència d’escrit o escrits de denúncia de la Guàrdia Civil apareguda en premsa?  

19.- En cas afirmatiu, Sr. Esteve per què no ha desmentit dita informació i ha demanat una 

rectificació pública als mitjans que la van publicar? 
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20.- La preocupació naix de la informació que va aparèixer en els mitjans, però que vosté, Sr. 

Esteve, ha incrementat amb el seu silenci. Fer declaracions institucionals sobre les bones 

relacions entre la Guàrdia Civil i la Policia Local resulten d’una obvietat que fa innecessària 

qualsevol declaració. Vosté ha alçat la llebre parlant del que resulta innecessari i callant sobre 

el que hauria d’haver dit.  Existeixen l’escrit o escrits de la pròpia Guàrdia Civil als que fan 

referència els mitjans de comunicació? 

21.- Les seues declaracions, Sr. Esteve, tenen una clara intencionalitat política. La seua condició 

de polític amb dedicació parcial li ha jugat una mala passada. Ha volgut donar una resposta 

política a un possible conflicte no polític. Donat que vosté no ha desmentit l’existència d’eixos 

escrits de denúncia de la Guàrdia Civil i donat que en cap cas entra en el modus operandi de la 

Guàrdia Civil presentar a un ajuntament escrits globals i de valoracions polítiques sinó més bé 

escrits de denúncies concretes, pot dir-nos quants escrits de denúncia i en quines dates ha 

presentat la Guàrdia Civil referides a la falta de col·laboració en casos de possible violència de 

gènere per part d’algun o alguns membres de la Policia Local? 

22.- Era coneixedor el Sr. Alcalde de l’existència d’eixe o eixos escrits de denúncia? 

23.- Va ser informada la regidora delegada de l’Àrea de Serveis Socials de l’existència d’eixe o 

eixos escrits de denúncia? I els altres regidors de l’equip de govern? I als grups de l’oposició 

per què no se’ls en va informar? Si van ser informats, quant de temps havia passat des de  

l’entrada per registre dels escrits de la Guàrdia Civil? 

24.- A partir d’eixos escrits de denúncia de la Guàrdia Civil, quines actuacions va iniciar el Sr. 

Alcalde i amb quines dates?  

25.- Sra. Regidora de Serveis Socials, en referència a la nostra sol·licitud que demana accés a 

l’expedient d’un ciutadà en situació d’absoluta indigència que vam presentar per escrit el 

passat 8 de març. Ha tingut vosté notícies o comunicacions orals o escrites d’on es va traslladar 

esta persona en situació d’indigència? 

26.- Va rebre el Sr. Alcalde comunicacions orals o escrites d’alguna autoritat o policia local 

d’altre municipi informant-lo de la presència d’esta persona indigent al seu poble? Podem 

conéixer qui les va remetre i amb quin número de registre d’entrada? 

27.- Va rebre el Sr. Alcalde comunicacions escrites per part d’altres institucions informant-lo de 

la presència d’este ciutadà en situació d’indigència en un altre municipi i, en tot cas, de com hi 

va arribar? 

 

 El portaveu adjunt del GPM Compromís per Novelda 

 

 

 Carles Sala Penalva 

 


